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استاندار هرمزگان:   

مهدی دوســتی در نشست بی واســطه با نخبگان و 
نمایندگان اقشار مختلف مردم بندرلنگه افزود: همچنین 
در بنــدر جدید لنگه طراحی هــای صورت گرفته و 
منتظریم تا در ســفر رییس جمهور کلنگ زنی شود؛ با 
اجرای این طرح ها یک بندر بزرگ و مدرن که می تواند 

دوباره جایگاه بندرلنگه را احیا کند، ایجاد می شود.
جانمایی اولیه بندر جدید لنگه در فاصله ۳۵ کیلومتری 
غــرب بندر فعلی و در زمینی به وســعت ۷۰۰ هکتار 

درنظر گرفته شده است.
شهریورماه پارسال نیز مهدی دوستی استاندار هرمزگان 
در آیین بهره برداری از طرح های بندری هفته دولت در 
بندرلنگه، گفت: با توجه به محدود بودن پسکرانه فعلی 
بندرلنگه، بندر دیگــری در منتهی الیه غربی این بندر 
جانمایی شده که حدود ۲۰ کیلومتر از شهر فاصله دارد.

بندر جدید در شــهر لنگه به دلیل محدودیت پسکرانه 
دچار مشکلاتی است و این درحالی بوده که متقاضی 
ترانزیت و اســتفاده در حجم انبوه برای آن وجود دارد؛ 
این بندر با وجود محدودیت، رشــد ۴۷۰ درصدی در 
صادرات در زمینه کانتینرهای یخچالی داشته و ۱۲۵ هزار 
دستگاه خودرو در سال گذشته از این بندر منتقل شده که 

بیشتر آن ها ترانزیت بوده است.
دوستی، با اشاره به اخذ مجوز ۲ دانشگاه علوم پزشکی 
در شرق و غرب هرمزگان تاکید کرد: عملیات اجرایی 
دانشــکده علوم پزشــکی غرب هرمزگان طبق قول 

فرماندار بندرلنگه در آذرماه آغاز خواهد شد.
وی بیان کرد: باید همزمان با اتفاقاتی که در کشور می افتد 
خود را بروز کنیم ، آزاد راهی که از اصفهان به شــیراز 
افتتاح شد، می تواند بخشی از گردشگران مرکز ایران را 
به هرمزگان برساند از این رو، برروی محورهای ورودی 
استان فارس به هرمزگان تمرکز داریم تا سهم خود را از 

گردشگران افزایش دهیم.
بندرلنگه بهترین مکان برای راه اندازی زنجیره ماهی 

زینتی است

استاندار هرمزگان با تاکید بر توانمندسازی جامعه زنان، 
گفت: بندرلنگه، بهترین مکان برای راه اندازی زنجیره 
ماهی های زینتی است؛ چرا که بیشترین تقاضا برای این 
محصول در کشور امارات وجود دارد و این شهرستان 

نقطه ای نزدیک به این کشور است.
دوســتی افزود: زنجیره ماهی های زینتی را می توان در 
خانه نیز ایجاد کرد که اشــتغال پایداری برای بانوان به 
همراه دارد و کارشناسانی برای آموزش آن به متقاضیان 

در این حوزه به بندرلنگه اعزام خواهد شد.
وی بیــان کرد: همچنین برای اینکه بتوانیم از فرصت 
حضور گردشگران برای فروش صنایع دستی استفاده 
شــود، در محوطه ای نزدیک به بندر شــهید حقانی 
بندرعباس، زمینی انتخاب شده تا با احداث مجموعه ای، 
دست ساخته های بانوان به فروش برسد و از این طریق 
اعــلام آمادگی می کنیم که در بندرلنگه، بندر چارک یا 
بندر آفتاب نیز که محل تردد گردشگران است، اعتباراتی 

برای احداث بازارچه صنایع دستی تامین کنیم .
استاندار هرمزگان اظهار کرد: سیر تحولات بندرلنگه 
مبین آن است که این منطقه ساحلی به دلیل محدودیت 
عمق و پس کرانه شناورها روز به روز، کوچک تر شده  و 
از دریا و خشکی محدود شده و مزیت چند هزار ساله 

خود را از دست داده است.
در این نشســت نمایندگان مجموعه هــای مردمی، 
هیات های مذهبی، لنج داران و صیادان، ورزشــکاران، 
فعالان حوزه بهداشــت و درمان، فرهنگیان، طلاب، 
بانوان، دانشجویان، فعالان حوزه صنایع دستی، فعالین 
فرهنگی، کشاورزان، سرمایه گذاران و نماینده گروه های 
جهــادی به بیان نقطه  نظــرات، دیدگاه ها و مطالبات 

پرداختند.
توســعه محورهای مواصلاتی روســتایی و شهری، 
کمک به خانه های قرآنی، واگذاری موج شــکن های 
چند منظوره مردمی به تعاونی های صیادی، مساعدت 
در ته  لنجی، توســعه زیرساخت های ورزشی، حفظ 
بناهای تاریخی، لایروبی رودخانه های فصلی و ایجاد 
ایرلاین های جدید از بندرلنگه جزو موارد مطرح شده 

در این نشست بود.
ورودی های بندرعباس ساماندهی می شوند

استاندار هرمزگان همچنین در بازدید از پروژه های 
عمران شــهری بندرعبــاس گفت: در راســتای 
ســاماندهی و زیباسازی، ورودهای شهر در حوزه 
جاده ای، ریلی، دریایی، هوایی و ترمینال مسافربری 

اقدام می شود.
مهدی دوستی در حاشیه بازدید از پروژه های عمرانی 
شــهر بندرعباس، اظهار کرد: از پروژه های پل بزرگ و 
تقاطع غیرهمســطح پیامبر اعظم )ص( و پارک شهر 
بندرعباس بازدید شــد. همچنین روند اجرایی طرح 
بازآفرینی محله اسلام آباد و روند آماده سازی مقدمات 
اجرای طرح پارک پنج هکتاری در این محله بررسی و 

ارزیابی شد.
وی با اشاره به اجرای پروژه پارک »ارمغان مالیات« که در 
ورودی شهر بندرعباس محدوده میدان دفاع مقدس در 
حال اجراست، بیان کرد: بندرعباس آخرین سد ما برای 
جلوگیری از مهاجرت نخبگان هرمزگانی است. از این 
رو با وجود اعتقادی که به توســعه متوازن استان داریم 
باید به بندرعباس از این نظر نگاه ویژه تری داشته باشیم.

دوستی نامناســب بودن ورودی ها، ترافیک، کیفیت 
پایین خدمات شــهری و سد معابر را جزو مشکلات 
مهم بندرعباس دانست و افزود: پروژه های مهم مانند 
پل پیامبر اعظم )ص( که نقش بسزایی در باز شدن گره 
ترافیکی غرب بندرعباس دارند، پیشرفت مناسبی دارد. 
امیدواریم براساس قولی که شهردار داده است تا پایان 

سال کار تکمیل شود.
دوســتی بیان کرد: برای ساماندهی ورودی های شهر 
بندرعباس کارهایی آغاز شده و علاوه بر ورودی های 
جاده ای برای ورودی هوایــی )فرودگاه بندرعباس( 
طرحــی را آغاز کرده ایم و محوطــه فرودگاه در حال 
بازســازی است. ضمن اینکه ســاخت باند دوم این 
فرودگاه در دســتور کار است و تلاش خواهیم کرد در 

سال آینده این طرح را آغاز کنیم.

مصوبه منطقه ویژه بندرلنگه در سفر
 رییس جمهور به هرمزگان پیگیری می شود

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
گفــت: در مجاورت بندر جدید لنگه یک 
منطقه ویژه صنعتی پیش بینی شده و با توجه 
به اینکه این شهر ساحلی به منابع انرژی و 
معادن نزدیک است، در سفر رییس جمهور 
صدور مصوبه ایــن منطقه ویژه پیگیری 

می شود.

 

اقتصاد کیش -       مدیرکل شیلات هرمزگان گفت: در فصل صید میگوی امسال صیادان 
حدود ۹۰۰ تنُ میگوی درشت و ریز در آبهای این استان صید کردند.

مسعود بارانی بیان داشت: از این میزان حدود ۷۰ درصد میگوی درشت و حدود ۳۰ 
درصد میگوی ریز بوده است.

وی بیان کرد: امسال باتوجه به بهبود وضعیت ذخایر میگو شاهد افزایش ۴۶ درصدی 
صید میگوی در آب های استان بوده ایم که بیشتر میگوی صید شده به صورت تازه ، وارد 

بازار استان و کشور شد.
مدیرکل شیلات هرمزگان با اشاره به اینکه صید میگو از هشتم مهرماه امسال آغاز شد، 
اظهار کرد: مدت زمان مفید صید با توجه به کارشناســی های صورت گرفته از سوی 

پژوهشکده اکوژی خلیج فارس و دریای عمان ۴۰ روز بوده است.
بارانی بااشاره به اینکه در فصل صید میگوی امسال تنها شناورهای کلاس لنج صیادی 
میگو گیر مجاز به فعالیت بودند، گفت: حدود ۲ هزار و ۵۰۰ صیاد در فصل صید میگوی 

امسال مشارکت داشتتند. 

مدیرکل شیلات هرمزگان خبر داد؛

صیادان هرمزگانی ۹۰۰ تنُ میگو
 صید کردند

اقتصاد کیش -  محمدحســین رنجبر گفت: نقش دانشگاه در تربیت نیروی انسانی 
حرکت بر محور کارآفرینی اســت و باید در تربیت نیــروی کاردان و کارآمد تلاش 

وافر شود.
محمدحسین رنجبر، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان هرمزگان در افتتاح نمایشگاه هنر 
و پاییز که در دانشگاه آزاد اسلامی واحد بندرعباس برگزار شد، اظهار کرد: تلفیق علم، 
خلاقیت و هنر موجب رشد ذهنی و عملی دانشجویان برای تدریس در مراحل بعد از 
دانشجویی می شود و می تواند دانش آموزان خلاق، کارآفرین و پژوهش محور تربیت 
کند. امروز نقش دانشگاه در تربیت نیروی انسانی حرکت بر محور کارآفرینی است و 

باید در تربیت نیروی کاردان و کارآمد تلاش وافر شود.
وی با بیان اینکه دوران دانشجویی دوران آزمون وخطاست و باید استادان در این برهه 
زمان نقش مؤثر و مهمی در آشنایی و مهارت آموزی دانشجویان ایفا کند، افزود: بدون 
شک استادان کارآزموده و کاردان می توانند دانشجویان کارآفرین و خلاقی تربیت کرده 
که در توسعه همه جانبه کشور نقش آفرینی کنند و موجبات بالندگی کشور را رقم بزنند.

معلمان باید مهارت هایی برای ایجاد اندیشه نوآورانه در ذهن کودکان جاری سازند
مدرس دوره آموزشی این نمایشگاه نیز گفت: دانشجویانی که می خواهند به عنوان معلم 
در مدارس و مراکز فرهنگی و آموزشی فعالیت داشته باشند باید از خلاقیت خود به نحو 
احسن استفاده کنند و این مهارت ها را برای ایجاد اندیشه خلاقانه و نوآورانه در ذهن و 

عمل کودکان جاری سازند.
بابک دهقانــی اضافه کرد: دانش آموزان امروزه خلاقیت هــای بالقوه ای دارند که با 
آموزش های صحیح می توانند به شکوفایی و بالندگی برسند، آنان خود به کلاس های 
متعدد هنری مراجعه دارند و مباحث زیادی را در علم هنر می دانند؛ بنابراین بهتر است 
آموزگاران در این امر چیزی از آنان کم نداشــته باشــند و چه بسا در مواردی از آنان نیز 

پیشی بگیرند و بتوانند آموزه های جدید و نو را برای آنان آموزش دهند.
وی با تأکید بر اینکه؛ آموزگار خوب باید در ســه مهارت و امر مهم؛ علم ادب، علم 
ارتباطات اینترنتی و رایانه ای و استفاده مفید از فرهنگ و هنر اهتمام کامل داشته باشد، 
بیان کرد: اگر بخش ســوم در خدمت تربیت دینی قرار بگیرد که کار ارزنده ای است. 

می تواند در رشد فکری کودکان مؤثر باشد.

رئیس دانشگاه آزاد هرمزگان:

حرکت دانشگاه آزاد بر محور 
کارآفرینی است

اقتصاد کیش -   معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگری سازمان منطقه آزاد قشم از 
انعقاد تفاهم نامه میان این نهاد و سازمان صداوسیمای جمهوری اسلامی ایران خبر داد.

ادریس راموز با اعلام این خبر به خبرنگاران اظهار داشت: براساس تفاهم نامه منعقدشده 
با شبکه های یک و آی فیلم سازمان صدا و سیمای جمهوری اسلامی، پخش جاذبه های 

گردشگری، فرهنگی و تاریخی جزیره قشم از طریق رسانه ملی انجام خواهد شد.
وی افزود: براســاس تفاهم نامه با شبکه یک در راستای تولید برنامه های مشارکتی و 
همچنین پوشش رویدادهای فرهنگی و ورزشی، جشنواره قشم بوم و توانمندی های 

روستانشینان روی خط رسانه ملی خواهد رفت.
معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگری سازمان منطقه آزاد قشم بیان داشت: همکاری 
با شبکه آی فیلم نیز در دو بخش برون مرزی و درون مرزی از دیگر مواردی است که با 

انعقاد تفاهم نامه در دستور کار قرار گرفته است.
راموز تصریح کرد: براساس مفاد این تفاهم نامه پوشش رسانه ای فرصت های گردشگری 
جزیره، اماکن تاریخی و جاذبه های طبیعی جزیره توسط شبکه آی فیلم انجام خواهد شد. 
همچنین مقرر شده ویژه برنامه شب یلدا در شبکه آی فیلم با حضور هنرمندان ایرانی، 

تاجیک، افغان و عربی در قشم تولیدشده و روی خط رسانه ملی قرار گیرد.

 

صداوسیما و سازمان منطقه آزاد قشم 
تفاهم نامه همکاری امضاء کردند

اقتصاد کیش -  مدیرعامل صندوق توســعه صنایع دریایی گفت: تمامی اســتان ها 
باید معین اســتان هایی باشند که در ســاحل قرار دارند و آن ها را پشتیبانی و تغذیه و 

سرمایه گذاری کنند.
محمد محمودی در حاشــیه بازدیدهای خود از طرح های مرتبط با دریا در هرمزگان 
اظهار کرد: واقعیت این است که در کشور ما این دریا به عمق استراتژیک و راهبردی 
کشور و مرکز کشور تسری نیافته است، اما عمده فعالیت ها در جهان کنار ساحل رخ 
می دهد و آمارهایی وجود دارد که بیش از ۷۰ درصد جمعیت در کشورهای ساحلی 

در کنار ساحل زندگی می کنند.
وی ادامه داد: فرصت بسیار کم است و زمان هایی که در سیاست های کلی اقتصاد دریا 
محور ابلاغ شده زمان های سه ماهه و یک ساله است و استان های ساحلی باید بسیار 
سریع تر در این موضوع که خط مقدم این فعالیت ها هستند جایگاه خود را پیدا کنند و 
منظومه ای شکل بگیرند که همه در جای خود به اندازه گرانی و وزن خود تأثیر گذاری 

داشته باشند.
مدیرعامل صندوق توسعه صنایع دریایی اضافه کرد: گاهی تزاحم هایی دیده می شود و 
سازمان ها و نهادهای مختلف سر موضوع های بسیار جزیی اختلاف دارند و اختلاف 
ایجاد می کنند از جمله موضوع هایی که بین جایگاه و رفرنس شــورای عالی صنایع 

دریایی کشور در گوشه و کنار پیرامون آن صحبت می شود.
محمودی اشاره کرد: جای خالی یک رهنمود از طرف بالاترین مقام کشور محسوس 
بود که گردش کار شد، انجمن های مختلف فعالیت کرده و گزارش های مردم مختلف 

خدمت مقام معظم رهبری ارسال شد.
وی ابراز کرد: دستور تنظیم سیاست های کلی نظام در حوزه دریا موضوعیت یافت و 
به مراکز تخصصی ارجاع شد و به تازگی محصول هم اندیشی بزرگان نظام در قالب 

توسعه دریا محور از طرف مقام معظم رهبری ابلاغ شد.
مدیرعامل صندوق توسعه صنایع دریایی گفت: تصمیم سازی ها و تصمیم های بسیاری 
در کشور گرفته می شد که دریا در آن ها نادیده گرفته می شد، الان همه دستگاه ها و قوای 

مختلف باید هم پیمان و هم داستان شوند تا توسعه جامعی در کشور رخ دهد.
محمودی اشاره کرد: البته در سیاست های کلی نظام در حوزه جمعیت و گام دوم انقلاب 
و بیانات رهبر انقلاب موضوع دریا و اینکه جمعیت را به سمت ساحل نشینی سوق 
داد مطرح شده است و اینبار به طور خاص در مورد دریا توصیه هایی دارند که همه باید 

آویزه گوش خود کنیم.
وی تاکید کرد: این فرصت بزرگی برای فعالان دریایی است که بهره مند شوند و همه 

باید هم پیمان و همدلی داشته باشند.
مدیرعامل صندوق توسعه صنایع دریایی گفت: داشتن ۲ دانشگاه در هرمزگان مغتنم 
اســت که گاهی به نظر می رســد رقابت و تزاحمی وجود داشته باشد در صورتی که 

اینگونه نیست.
محمودی اشاره کرد: دانشگاه هرمزگان و دانشگاه امیر کبیر می توانند هم افزایی خود را 
افزایش دهند، هرمزگان باید استان تراز کشور از نظر صنعت و فناوری و پیشرفت باشد 
و داشتن یک دانشگاه جامع و یک دانشگاه صنعتی کمترین کاری است که باید در این 
استان همزمان و با هم پیش برود مانند بسیاری از استان های برخوردار و توسعه یافته 

که در جریان آن قرار دارید و نمونه های آن وجود دارد.
رییس صندوق توســعه صنایع دریایی در مدت حضور سه روزه خود از دانشگاه ها، 
پارک علم و فناوری و مجتمع کشتی سازی و صنایع دریایی فراساحل ایران ) ایزوایکو( 

بازدید خواهد داشت و با مسوولان صنایع دریایی در این استان گفت و گو می کند.
صندوق توسعه صنایع دریایی با هدف تحقق توسعه پایدار در بخش صنایع دریایی 
و به منظور مطالعه، تبیین، تنظیم و اعمال انواع حمایت از صنایع دریایی )ســاخت، 
تولید، تعمیر و نگهداری انواع مختلف شناورهای سطحی، زیرسطحی، اثر سطحی و 
صنایع فراساحلی(، رفع مشکلات و عوامل بازدارنده و تأمین امکانات سخت افزاری و 
نرم افزاری و تجهیزات لازم برای موارد فوق، صنایع بالادستی و پایین دستی با رعایت 
ملاحظات زیست محیطی، صندوق توسعه صنایع دریایی که از این پس صندوق نامیده 

می شود، تشکیل شده است و باید براساس اساسنامه، فعالیت کند.

مدیرعامل صندوق توسعه صنایع دریایی؛

استان های کشور برای توسعه مناطق 
ساحلی کمک کنند

اقتصاد کیش -     مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از تولید بیش از ۳ میلیارد و ۹۰۰ میلیون 
کیلووات ساعت انرژی در این نیروگاه طی هشت ماه گذشته خبر داد.

داریوش محمودی اظهار داشت: از این میزان انرژی تولیدی، ۳ میلیارد و 8۷۰ میلیون  
و ۲۲۰ هزارکیلووات ساعت سهم واحدهای بخار و ۱۴۷ میلیون و ۱۷۶ هزار کیلووات  

ساعت سهم واحدهای گازی بوده است.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس افزود: این در حالی است که در آبان  ماه سال جاری، ۲۷۰ 
میلیون و ۲۲۰ هزار کیلووات  ســاعت سهم واحدهای بخار و ۱۶ میلیون و 8۳۵ هزار 

کیلووات ساعت سهم واحدهای گازی بوده است.
این گزارش حاکی است نیروگاه بندرعباس با چهار واحد بخاری و دو واحد گازی با 
ظرفیت ۱۳۲۰ مگاوات به عنوان بزرگ ترین نیروگاه جنوب شرق کشور، نقش بسزایی 

در پایداری شبکه برق سراسری و تامین برق استان هرمزگان دارد.

مدیرعامل نیروگاه بندرعباس خبر داد؛ 

تولید 3 میلیارد و ۹۰۰ میلیون کیلووات  
ساعت برق در نیروگاه بندرعباس

اقتصــاد کیش -  رئیس خانه صنعتکاران کشــور 
گفت: خانه صنعتــکاران از مجموعه های تولیدی 

صادراتمحور حمایت می کند.
علیرضا بنی هاشمی در نشست مشترک بسیج اصناف 
کشور و خانه صنعتکار کشور که با حضور رئیس خانه 
صنعتکاراستان هرمزگان در این استان برگزار شد، با 
اشــاره به هم افزایی و همگرایی برای حل مشکلات 
کارآفرینان و تولید کنندگان داخلی و لزوم گفتگو در 
ایــن خصوص، اظهار کرد: امیدوارم پیوند مجموعه 
بسیج و خانه صنعتکاران باعث باعث رفع بیشتر موانع 

تولید و حل مشکلات تولید کنندگان داخلی شود.
وی گفت: خانه صنعتکاران دارای پتانسیل مضاعفی 
در زمینه کمک به افزایش ســهم بازار محصولات 
با کیفیت ایرانی در بازارهای صادراتی بخصوص 
در کشورهای همسایه و حوزه خلیج فارس است 
و نیــات داریم این ظرفیت هــا را معرفی کرده و 
مجموعه هــای تولیدی صادرات محور را در همه 

حوزه ها حمایت کنیم.
رئیس خانه صنعتکاران کشور افزود: مهمترین اصل 
در حــوزه صادرات محور آمــوزش تولید کننده در 
حوزه بسته بندی تولیدات با کیفیت ایرانی است و در 
این زمینه خانه صنعت کاران ایران توانایی و پتانسیل 
آمــوزش این حوزه را دارد و امید داریم با حمایت از 

تولید کنندگان داخلی باعث افزایش صادرات شویم
وی گفــت : یکی از موضوعات مهم در زمینه کمک 
به تولیدکنندگان صادرات محور، آموزش و همراهی 
در ایجاد شبکه های مالی است که امیدواریم این مهم 
با توجه به تحریم ظالمانه غرب به شــکلی فراگیرتر 

اجرایی کنیم.
بسیج تمام ظرفیت های خود را برای حفظ و تامین 

منافع ملی به کار خواهد گرفت
غلامرضا حسن پور مسئول بسیج اصناف کشور نیز 
با استقبال از طرح های خانه صنعتکاران گفت: با در 

نظر گرفتن فرمایشات مقام معظم رهبری در حمایت 
از تولید کنندگان داخلی و رفع موانع تولید همکاری 
دو حوزه بسیج اصناف و خانه صنعتکاران می تواند 
به عامل مهمی در راستای حمایت از تولید کنندگان و 

کار آفرینان شود.
وی تصریح کرد: حفظ منافع ملی کشــور مهم ترین 
رســالت بسیج اســت و در این راســتا بسیج تمام 
ظرفیت هــا و توان خود در ابعــاد گوناگون را به کار 

خواهد گرفت.
رئیس بســیج اصناف کشــور با بیان اینکه بســیج 
حمایت از تولید کنندگان و بخش خصوصی، فعالان 
اقتصادی را در دســتور کار قرار داده، افزود: این مهم 
با هدف مقابله با جنگ اقتصادی دشــمن است، چرا 
که امروز امنیت اقتصادی کشور هدف اصلی دشمن 
و بدخواهــان نظام و انقلاب اســت و باید از فعالان 

اقتصادی حمایت و دفاع کرد.
حســن پور گفت: یکی از برنامه هایی که دشــمنان 
بــرای ضربه زدن به انقلاب و نظام دنبال می کنند، از 

کار انداختن بخش خصوصی است که از داخل تهی 
کردن بخش خصوصی را با جدیت دنبال می کنند.

وی تاکید کرد: بســیج از بخش خصوصی و تولید 
کنندگان امین و صالح به شدت حمایت می کند زیرا 
بر این باور است که بخش خصوصی بزرگراه تولید 

و تجارت و عامل رونق و شکوفایی اقتصاد است.
پتانسیل های آموزشی وحمایتی خانه صنعتکاران به 

تولیدکنندگان ارائه می شود
محمد پاینده رئیس خانه صنعتکاران استان هرمزگان 
نیز با استقبال از پیشنهادهای ارائه شده، گفت: در زمینه 
حمایت از تولید کنندگان صادرات محور، اســتان 
هرمزگان در حوزه های شــیلاتی و کشاورزی می 
تواند اثر گذاری بیشتری در تجارت منطقه داشته باشد.

وی گفت: در آینده نزدیک تلاش خواهیم کرد تولید 
کنندگان هرمزگانی را از پتانســیل های آموزشی و 
حمایتی خانه صنعتکاران آگاه کرده و در جهت رفع 
موانع تولید و افزایــش صادرات بخش خصوصی 

تلاش بیشتری کنیم.

خانه صنعتکاران از مجموعه های تولیدی صادرات 
محور حمایت می کند

رئیس خانه صنعتکاران کشور:

44424۹۹۹44424۹۹۹

با یک تماس مشترک شویدبا یک تماس مشترک شوید


